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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over
katoen dat onterecht als «biologisch»
verkocht is. (Ingezonden 4 februari
2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Biologisch katoen niet altijd
100% biologisch»?1

2
Kunt u bevestigen of ontkrachten dat
kledingconcerns in Nederland, net als
in Duitsland, ook onterecht katoen als
«biologisch» verkocht hebben?

3
Deelt u de mening dat de controle op
de biologische herkomst van
geïmporteerd katoen op dit moment
ontoereikend is?

4
Bent u bereid zich binnen de
Europese Unie in te zetten voor meer
ketentransparantie en betere controle
op de biologische herkomst van
katoen en andere geïmporteerde
biologische producten?

5
Bent u bereid daarin als Nederland
voorop te lopen en zelf op korte
termijn maatregelen te nemen om
meer ketentransparantie en betere
controle te bewerkstelligen? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, welke

maatregelen bent u voornemens te
gaan nemen?

1 NRC Handelsblad, 27 januari 2010
http://www.nrc.nl/economie/
article2469360.ece/Biologisch_katoen_
niet_altijd_100%25_biologisch
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